

Press Release

## **UAE's intelligent transportation system sector to witness 9.2 percent CAGR during 2017-2023: report**

- *Rising demand for smart vehicles and IoT solutions driving market growth*
- *Future Cities Show to convene experts to tackle impact of smart mobility*

**Dubai, United Arab Emirates, 4 April 2019:** The UAE's intelligent transportation system market is seen to experience a compound annual growth rate (CAGR) of 9.2 percent during 2017-2023. An industry report released by Research and Market showed that the segment is poised for healthy growth within the covered period due to a number of factors, among which is the rising local demand for smart vehicles and Internet of Things (IoT) solutions.

The high growth prospect for the domestic intelligent transportation system sector comes at a time when the country's efforts are in full swing to transform itself into a smart country. The third edition of the Future Cities Show, which will take place from 8th to 10th of April at the Dubai World Trade Centre, will shed light on the vital role of the transportation sector in ensuring smart mobility within the cities of the future. The show's theme this year is 'Propelling Globalization through Digital Transformation.'

"Intelligent transportation is a key aspect of any smart city in the world. Using solutions capable of monitoring situations on major highways and metro stations, offering navigation services to the public for faster travel time, and deploying driverless vehicles are but some of the examples of an intelligent transportation. Through the data gathered by smart devices integrated into the system, we are not only saving time but we also boosting our capability to efficiently manage our transportation system," said Dawood Al Shezawi, President of Strategic Marketing and Exhibitions, the organiser of the Future Cities Show.

"The Future Cities Show will be an opportunity for leaders and stakeholders from all over the world to tackle the means and the best practices in building a genuine intelligent transportation system in relation to our goal of having a smart sustainable future. It will also serve as a venue for government officials and private executives to engage in potential partnerships towards fulfilling their shared objectives," he added.

The UAE's heavy investments in infrastructure developments are aligned with the goals of the government's Vision 2021. At the forefront of the country's smart transformation efforts is Dubai, which seeks to implement disruptive technologies to accelerate its digital transformation programs. In February this year, Dubai announced 40 initiatives designed to drive the emirate's future mobility. These will be implemented starting 2019 until the UAE Centennial 2071 celebration.

The 2019 edition of the Future Cities Show will focus on five main areas of artificial intelligence, blockchain, smart mobility, smart infrastructure, and sustainability. Apart from a global exhibition platform, the event will also provide visitors with a preview of the cities of



معرض مدن المستقبل  
**FUTURE CITIES SHOW**

the future by featuring an international conference, innovation lab, workshops, and future cities presentations.



**-ENDS-**

## تقرير قطاع النقل الذكي في الإمارات يشهد معدل نمو سنوي مركب يبلغ 9.2% خلال الفترة من 2017 ولغاية 2023

- ارتفاع الطلب على السيارات الذكية وحلول إنترنت الأشياء تدفع النمو في السوق

- معرض مدن المستقبل 2019 يضع على بساط البحث معالجة تأثيرات التنقل الذكي على مدن المستقبل

دبي، الإمارات العربية المتحدة، 4 أبريل 2019: تشهد سوق أنظمة النقل الذكية في دولة الإمارات العربية المتحدة معدل نمو سنوي مركب يبلغ 9.2% خلال الفترة من 2017 ولغاية 2023، حيث أظهر تقرير صناعي صادر عن شركة Research and Market أن القطاع يستعد لتحقيق نمو إيجابي خلال الفترة المشمولة بسبب عدد من العوامل، من بينها ارتفاع الطلب المحلي على السيارات الذكية وحلول إنترنت الأشياء.

ويأتي احتمال النمو المرتفع لقطاع نظام النقل الذكي المحلي في وقت تتواصل فيه جهود دولة الإمارات لتكون من بين الدول الرائدة في التحول إلى مدينة ذكية. وسوف يتم تسليط الضوء في معرض مدن المستقبل في دورته الثالثة والذي سيقام في الفترة من 8 إلى 10 أبريل الجاري في مركز دبي التجاري العالمي، على الدور الحيوي لقطاع النقل في ضمان التنقل الذكي داخل مدن المستقبل. وسوف يتناول المعرض هذا العام موضوع: "دفع العولمة من خلال التحول الرقمي".

وقال داوود الشيزاوي، رئيس شركة "الاستراتيجي لتنظيم المعارض والمؤتمرات"، الجهة التنظيمية لمعرض مدن المستقبل 2019: "النقل الذكي يعتبر الجانب الرئيس في أي مدينة ذكية في العالم. وإن استخدام حلول قادرة على مراقبة المواقع على الطرق السريعة الرئيسية ومحطات المترو، وتقديم خدمات الملاحة لسرعة وقت السفر، ونشر المركبات بدون سائق، ما هي إلا بعض الأمثلة على التحول إلى النقل الذكي. ومن خلال البيانات التي تم جمعها بواسطة الأجهزة الذكية المدمجة في النظام، هذا لن يوفر الوقت فحسب، بل سوف يعزز قدرتنا أيضًا على إدارة نظام النقل لدينا بكفاءة عالية".

وأضاف الشيزاوي: "سيكون معرض مدن المستقبل 2019 هذا العام فرصة للقياديين والمهتمين والباحثين في هذا المجال من جميع أنحاء العالم لمعالجة الوسائل وأفضل الممارسات في بناء نظام نقل ذكي حقيقي فيما يتعلق بهدفنا المتمثل في الحصول على مستقبل مستدام ذكي للمدن الذكية. كما أنه سيكون بمثابة منصة للمسؤولين الحكوميين والمديرين التنفيذيين من القطاع الخاص للمشاركة في شراكات محتملة نحو تحقيق أهدافهم المشتركة".

وتتماشى الاستثمارات الإماراتية الضخمة في تطوير البنية التحتية مع أهداف رؤية الحكومة 2021. وتعد إمارة دبي في طليعة الجهود المبذولة للتحول الذكي في البلاد والتي تسعى إلى تطبيق تقنيات مبتكرة لتسريع برامج التحول الرقمي، حيث أعلنت دبي في فبراير من هذا العام عن 40 مبادرة تهدف إلى تعزيز حركة الإمارة في المستقبل والتي سيتم تنفيذها ابتداءً من عام 2019 حتى احتفال الإمارات بالذكرى المئوية 2071.

وستركز نسخة 2019 من معرض مدن المستقبل على خمسة مجالات رئيسية هي الذكاء الاصطناعي، وتقنيات البلوك تشاين، والتنقل الذكي، والبنية التحتية الذكية، والاستدامة. وبالإضافة لكون المعرض منصة عالمية سوف يوفر الحدث للزائرين معاينة لمدن المستقبل من خلال عرض مؤتمر دولي، ومختبر للابتكار، وورش عمل، وعروض لنماذج المدن المستقبلية.

-انتهى-